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ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA 
OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 
 
 
 
 
 

              konaného dňa 17.09.2024 
v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch 

 
 
 
 
 
 
 



Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 17.09.2024 v RKD v Sučanoch 
 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 11.09.2024.  
Uskutočnilo sa v sále Robotníckeho kultúrneho domu so stretnutím pozvaných o 16,00 hod. 
 
 
P r í t o m n o s ť n a z a s a d n u t í : 
 

Funkcionári OcÚ: 
1. Martin Rybár   - starosta obce 
2. Mgr. Eva Belicová   -   prednostka obecného úradu 
3. Mgr. Radoslav Olašák  - hlavný kontrolór obce 

 
Poslanci:  
4. JUDr. Mgr. Peter Belica  -   ospravedlnený 
5. Milan Cuna                                       
6. Mgr. Veronika Dodeková 
7. Martin Giert 
8. MUDr. Richard Koyš 
9. Mgr. Róbert Kováč                           
10. Peter Krčula 
11. Ľubomír Kyselica 
12. Miroslav Mihálik 
13. Ing. Peter Pohl 
14. Mgr. Lenka Žuchová 

 
 
 

Ostatní prítomní: 
Barbora Obžutová   - zapisovateľka 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Program: 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisia, určenie overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OZ 
5. Správy z vykonaných control 
6. VZN a iné predpisy obce (Návrh VZN obce Sučany č. .../2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

obce Sučany č. 3 /2014 o podmienkach prideľovania a užívania obecných nájomných bytov, 
návrh dodatku č. 4 k Zásadám hospodárenia s majetkom obce Sučany, návrh dodatku č. 1 k 
Zásadám odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Sučanoch a ďalších osôb) 

7. Hospodárenie a nakladanie s majetkom obce a jeho nadobúdanie (zámer zriadenia vecného 
bremena na parc. E-KN č. 4613 v prospech SSD, a.s., žiadosti o zriadenie vecného bremena na 
ul. Kalinčiakova a Budovateľská, žiadosť Jána Pušku o prenájom pozemku Pri Váhu) 

8. Projekty a investičné zámery v obci (EBA s.r.o., Sučany – dobudovanie zariadenia na nakladanie 
s nebezpečnými odpadmi, žiadosť o NFP na cesty Hradiská, Fraňa Kráľa, Osloboditeľov, 
rekonštrukcia MŠ, rekonštrukcia RKD, žiadosť o FP na šatne v ZŠ a na strechu domu smútku, 
žiadosť o polopodzemné kontajnery ako prevencia proti medveďom, doplnok č. 1 k ÚPN-O, 
vážený množstvový zber odpadu, ZŠ SNP – rekonštrukcia kuchyne) 

9. Rozpočet obce (zmena rozpočtu obce, čerpanie rezervného fondu,) 
10. Správa o činností komisií (žiadosť o splátkový kalendár Kroščen, žiadosti o dávky, bilboardy) 
11. Rôzne 
12. Interpelácie  
13. Záver 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 



1. Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, 
ktorý privítal prítomných poslancov (Milan Cuna, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika 
Dodeková, Martin Giert,  Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, 
Mgr. Lenka Žuchová).Ospravedlnil neúčasť p. Mgr. Peter Belicu,  dostaví neskôr ak bude 
stíhať. Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Program zasadnutia 
obdržali prítomní v elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na centrálnej úradnej 
elektronickej tabuli, web-stránke obce, úradnej tabuli obce a v miestnom rozhlase. 
 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Barboru Obžutovú. Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
prijalo uznesenie, ktorým berie na vedomie, že za zapisovateľku bola určená Barbora 
Obžutová. 

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch prijalo uznesenie, ktorým berie na vedomie, že za 
zapisovateľku bola určená Barbora Obžutová 
 
Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 10 (Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Mgr. 
Veronika Dodeková, Ing. Peter Pohl, Milan Cuna, Mgr. Lenka Žuchová, Peter Krčula, 
MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Do návrhovej komiesie boli navrhnutí: Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová 

Hlasovanie za prijatie uzneseniam ktorým Obecné zastupiteľsxtvo v Sučanoch schvaľuje 
členov návrhovej komisie: Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna,  

 
Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 8(Milan Cuna, Peter Pohl, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Dodeková, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Róbert Kováč, Miroslav Mihálik, Martin Giert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová) 
Nehlasovalo: 0 
 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Dodeková 

Hlasovanie za prijatie uzneseniam ktorým Obecné zastupiteľsxtvo v Sučanoch schvaľuje 
overovateľov zápisnice: MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Dodeková 

 
Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 8(Milan Cuna, Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica,          
Mgr. Róbert Kováč, Miroslav Mihálik, Martin Giert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Dodeková) 
Nehlasovalo: 0 
 
 



 
 

3. Schválenie Programu 
 

P. starosta skonštatoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva bol prítomným 
zaslaný electronicky, zverejnený na web-ovom sidle obce, na úradnej tabuli obce a Centrálnej 
elektronickej úradnej tabuli. Požiadal o schválenie predloženého program. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
Program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke 
II. schvaľuje 
Program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke 
Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: (Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ing. Peter Pohl, Milan Cuna, Mgr. Lenka Žuchová, Peter Krčula, MUDr. Richard 
Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0  

P. starosta sa opýtal či má niekto pripomienky, doplnenia, návrhy na zmenu program. 
Pripomienky na doplnenie, či zmenu program neboli podané.  

 

4. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 

p. prednostka podala správu o plnení uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva najskôr 
z 18.06.2024. Informovala, že uznesením č. 75/2024 bolo schválené VZN obce 3/2024, 
ktorým sa mení a dopĺňa VZN 2/2016 s nakladaní s komunálnym odpadmi a drobnými 
stavebnými odpadmi, toto VZN bolo p. starostom podpísané a je vyvesené na stránke, 
nadobudne účinnosť 01.01.2025. 

Uznesenie č. 76/2024 - splnené - VZN v zmysle schválenej pripomienky o verejnom 
poriadku bolo taktiež p. Starostom podpísané a vyvesené na web-stránke obce.  

Uznesenie č. 77/2024 - splnené - dodatok č. 3 k zásadám hospodárenia s majetkom obce 
Sučany bolo p. starostom podpísané a je vyvesené na web-stránke. Ako ďalej spomenula, na 
tomto OZ bude p. poslancom predložený dodatok č. 4 k zásadám hospodárenia.  

Uznesenie č. 79/2024 – splnené - schválenie poradovníka na obecné nájomné bytyporadovník 
je na web-stránke zverejnený a je predpoklad, že čoskoro dôjde aj k jeho naplneniu 

Uznesenie č. 80/2024 -  splnené - podanie žiadosti o dotáciu o project Triedený zber v obci 
Sučany vo výzve MŽP. Žiadosť bola podaná. 

Uznesenie č. 84/2024  - splnené - dávky v hmotnej núdzi a jednorázové mimoriadne dávky 
boli prijímateľom poskytnut. 

Uznesenie č. 85/2024 – splnené – Ceny obce Sučany boli udelené.  

Uznesenia z neplánovaného júlového zastupiteľstva, ktoré sa uskutočnilo 09.07.2024 s 
bodom program EBA Sučany a nakladanie s nebezpečnými odpadmi kde OZ schválilo 
vyjadrenie obce Sučany k odbornému posudku vo veci EBA, s.r.o., - dobudovanie zariadenia 
na nakladanie s nebezpečnými odpadmi, predmetom ktorého bol súhlas obce Sučany s 
povolením biodegradácie do určitej doby a to doby platnosti súčasného povolenia a nesúhlas 
obce Sučany s dobudovaním solidifikačnej linky na úpravu nebezpečných odpadov a zmeny 



činnosti zhodnocovania odpadov kompostovaním, tak že kompostovanie bude rozšírené o 
odpad 19-12-12. Uznesnie je splnené, naše nesúhlasné stanovisko bolo zaslané MŽP, 
medzičasom bolo doručené záverečné stanovisko MŽP – ku tomu sa dostaneme v bode č. 8  

Diskusia: nikto sa neprihlásil 

 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch berie na vedomie  
Správu z plnenia uznesení obecného zastupiteľstva  

Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 10 (Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Mgr. 
Veronika Dodeková, Ing. Peter Pohl, Milan Cuna, Mgr. Lenka Žuchová, Peter Krčula, 
MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0  
 

5. Správa z vykonaných kontrol 
Mgr. Radoslav Olašák, hlavný kontrolór obce, predložil správu o výsledku vykonaných 
control, ktoré boli vykonané v súlade s ustanovením §18f zákona 349/1990 o obecnom 
zriadení. Kontroly boli vykonané na základe planu kontrolnej činnosti a v súlade s 
ustanoveniami zákona č. 350/2015 o finančnej kontrole a audite. Boli vykonané dve kontroly 
– daň z nehnuteľnosti – cieľom kontroly bola kontrola daní z nehnuteľnosti PO a FO – 
podnikateľov, Druhá kontrola – kontrola vedenia pokladne a na kladania s pokladničnou 
hovosťou. 
Materiál bol sprístupnený pred rokovaním obecného zastupiteľstva v materiáloch pre 
poslancov. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch berie na vedomie 
Správu o výsledkoch vykonaných kontrol za obdobie od 19.06.2024 – 19.07.2024 
Kontrola bežných príjmov, daň z nehnuteľnosti 
Kontrolal vedenia pokladne a nakladania s pokladničnou hovotosťou 
 

Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 10 (Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Mgr. 
Veronika Dodeková, Ing. Peter Pohl, Milan Cuna, Mgr. Lenka Žuchová, Peter Krčula, 
MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0  
 

6. VZN a iné predpisy obce (Návrh VZN obce Sučany č. .../2024, ktorým sa mení a dopĺňa 
VZN obce Sučany č. 3 /2014 o podmienkach prideľovania a užívania obecných 
nájomných bytov, návrh dodatku č. 4 k Zásadám hospodárenia s majetkom obce 
Sučany, návrh dodatku č. 1 k Zásadám odmeňovania poslancov Obecného 
zastupiteľstva v Sučanoch a ďalších osôb) 

Návrh VZN obce Sučany č. 3/2014 – O podmienkach prideľovania a užívania obecných 
nájomných bytov – menia sa kritéria pre zostavenia poradia žiadosti a mení sa postup pri 
pridelení nájomného bytu mimo poradia.  
Návrh bol zverejnený na úradnej tabuli, na stránke obce a bola aj v niektorých komisiach.  



P. starosta dal slovo p. Mgr. Róbertovi Kováčovi zo sociálno – bytovej komisie ktorého 
komisia toto navhrovala v mesiaci jún  

– prijatie dodatku k VZN, z dôvodu častých zmien, aby bol preferovaný TP v obci Sučany 
- časté absencie detí žiadateľov – neposielajú detí do školy, majú absencie – je to v riešení 
polície SR. 
- výmena bytov medzi žiadateľmi bez prerokovania. Ak sa to schváli, komisia to len podpíše.  
Sociálno – bytová komisiac odporúča prijať tento návrh VZN.  

Ku pripomienkam sa prihlásila p. Mgr. Lenka Žuchová a p. Prednostka.  
Ekonomicko – legislatívno komisia podľa p. Žuchovej tento návrh prerokovala odporúča ho 
schváliť, nechať to v tejto podobne ako to bolo navrhnuté a fond opráv sa bude prejednávať 
neskôr.  

P. prednostka sa v nadväznosti na bytovú komisiu pýta, či majú na mysli zvýšenie fondu 
opráv. Spolu je fonde opráv 42000€ - Hradiská 29000 Eur, Tehelná každý bytový dom cca 
6500 Eur. Z fondu opráv je možné opravovať spoločné časti a zariadenia. Tvoria súčasť 
nájomného. Momentálne sa v zmysle zákona tvorí fond opráv vo výške 0,5% z ročného 
nájomného. Alebo majú na mysli zvýšenie nájomného z ktorého sa rekonštruujú jednotlivé  
byty. Ako poznamenala p. Prednostka, bytové domy Tehelná si už začínajú pýtať svoje. 
A toto nájomné sa dá zvyšovať až ku dátumu ukončenia a začatia nových nájomných zmlúv. 
Je čas si to poriešiť minimálne do konca februára 2025. Od marca začnú chodiť zmluvy 
o opätovné uzatvorenie nájomných zmlúv, keďže zmluvy končia k 30.6.2025 – treba si to 
prerokovať na ekonomicko – legislatívnej a sociálno – bytovej komisi – ktorým smerom sa 
chcú uberať, či zvýšenie poplatku do fondu opráv alebo zvýšiť nájomné.  

P. starosta dopĺňa, že sa budú uvoľnovať 2 byty – na ul. Hradiská.  

Faktická poznámka p. Mgr. Žuchová – odsunuté na daľšie zasadnutie – koľko by to 
predstavovalo navýšenie pre každý byt. Budú chcieť čísla od p. Hríba. 

Faktická poznámka p. Kováč – bytovky budú opravovať nutnú opravu – fasádu, balkóny... 
Treba to reálne zhodnotiť, lebo suma ktorú tieto bytovky majú vo fonde opráv je minimum. 
Treba aby si nájomcovia uvedomili, že to nieje len tak a zadarmo.  

p. Prednostka – aké čísla potrebuje Mgr. Žuchová, p. Prednostka prepošle p. Žuchovej 
tabuľku podľa bytových domov /bytový dom sa tvorí ku bytovému domu/, návrh komisie 
sociálnej – bytovej komisie o výške príspevku do fondu opráv.  
P. Žuchová pripomenula, aby si OZ pozrelo, aké opravy sa z fondu opráv môžu realizovať – 
aby sa to neminulo účinku.  
P. prednostka odošle Mgr. Žuchovej na ekonomickú komisiu a takisto aj na bytovú komisiu 
znenie zákona ŠFRB kde je to  

P. Starosta spomenul, že treba rozlišovať čo je zateplenie a čo je investícia. Treba si to 
prerokovať aj na stavebnej komisi.  

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch sa uznáša na 
VZN obce Sučany č. 5/2024, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväznému nariadenie 
Obce Sučany č. 3 /2014 o podmienkach prideľovania a užívania obecných nájomných bytov 

Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 10 (Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Mgr. 
Veronika Dodeková, Ing. Peter Pohl, Milan Cuna, Mgr. Lenka Žuchová, Peter Krčula, 
MUDr. Richard Koyš) 



Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0  

Dodatok č. 1 K zásadám odmenovania poslancov OZ v Sučanoch a ďalších osôb 
v zmysle jednotlivých návrhov a členov redakčnej rady a účastníkiov SPOZ – u. 

Tento bod sa prerokovával na kultúrnej komisi a Ekonomicko legislatívnej komisii – 
jednotlivé komisie sa v niektorých číslach líšili. Preberieme si položky jednotlivejšie.  

Návrh ktorý zišiel z kultúrnej komisie – 
p. Mgr. Dodeková – členovia redakčnej rady – 200€, 
Členovia SPOZ-u: Obradník 60 Eur, Matrikár 45 Eur, Organizátor – 45 Eur, Recitátor 35 
Eur, Rečník 40 Eur, Organista/Hudobný doprovod – 35 Eur, Spevák 35 Eur, Fotograf 37 Eur, 
Vlajkonosič 13 Eur, Člen spevokolu 6 Eur, člen spevokolu pre občianske pohreby max. počte 
8 osôb – pre 1 osobu 13 Eur Kronikár 365€, osoba ktorá píše kroniku 6 Eur/strana, osoba 
ktorá píše pamätnú knihu 8 Eur/strana,  
Mikuláš/anjel/snehulienka/čert – akcia Mikuláš – 15 Eur/hod. V prípade celodenných akcií to 
kultúrna komisia riešila v pozícií fotograf – Hodžove dni – viachodinové – dvojnásobok 
sumy. AK by došlo ku kumulácií SPOZ-u, recitátor a spevák – súhrná cena znížená na sumu 
80 Eur, z toho dôvodu že keď pôvodné ceny boli navýšené na 30% hore, vychádzali z potrieb 
aj služieb, ktoré OcU ponúka svojim občanom – sobáš, uvítanie do života – robia to na 
vysokej úrovni, je tento krok potrebný urobiť. Sumy sa veľmi nenavyšovali, sú objektívne.  

Ekonomicko legislatívna komisia – p. Žuchová hovorí, že majú iný návrh z komisie, kopíruje 
návrh kultúrnej komisie – zmena pri fotografovaní /celodenná akcia/ – návrh 35€ - pri akcii 
nad 4 hodiny – 50 € /nad 4 hodiny je aj stravný lístok/. 

Kronika – nizší návrh – členovia by nemali mať problém.  

Kumulácia pri jednej akcii zníženú na 75%, navrhnutá zmena zo zásad odmeňovania pri 
členoch komisie 35% a 10% / navýšenie na úroveň predsedu/, a zapisovateľ komisie o 40€ - 
má viac práce s prípravou a písaním zápisnice.  

P. starosta by sa prikláňal ktorý zišiel z kultúry a športu – bol osobne na komisii – 
zapisovatelia si zaslúžia zvýšnie. Ekonomická komisia – zapisovateľka zhrnie zo všetkých 
komisii aby mali podklady pre OZ.  

P. Prednostka – rozdelenie celodennej akcie – nad 4 hodiny a sumy podľa kultúrnej komisie 
ale názov podľa Ekonomickej komisie – čo je celodenná akcia. 

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
Dodatok č. 1 k Zásadám odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Sučanoch a 
ďalších osôb v zmysle pripomienok komisie ekonomicko-legislatívnej 

Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 9 (Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Mgr. 
Veronika Dodeková, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Peter Krčula, MUDr. Richard 
Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Milan Cuna) 
Nehlasoval: 0  
 
Dodatok k zásadám bol schválený.  



 
 
 
Návrh dodatku č. 4 k zásadám hospodárenia s majetkom obce Sučany 

- Dodatok bol prerokovaný na jednotlivých komisiach – týka sa aj finančných prostriedkov pre 
OOCR Turiec – sme v ňom zaradení aj s ostatnými obcami. Návrh je, že by boli peniaze 
použité z daní za ubytovanie za predchádzajúci rok.  
 
Stanovisko z legislatívno – ekonomickej komisie p. Mgr. Žuchová – odporúča schváliť OZ 
návrh dodatku č.4 k zásadám hospodárenia s majetkom obce.  
 
Priestor na diskusiu – nikto sa neprihlásil. P. starosta uzatvára diskusiu.  
 

  
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
Dodatok č. 4 k Zásadám hospodárenia s majetkom Obce Sučany  

Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 9 (Miroslav Mihálik, Martin Giert, Ľubomír Kyselica, Mgr. Veronika Dodeková, Ing. 
Peter Pohl, Milan CUnaMgr. Lenka Žuchová, Peter Krčula, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Róbert Kováč) 
Nehlasoval: 0  
 

7.  Hospodárenie a nakladanie s majetkom obce a jeho nadobúdanie  

Žiadosť – Stredoslovenská energetika žiada o zriadenie vecného bremena na nehnuteľný 
majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa §9 v znení neskorších predpisov na 
časti pozemku v kú na parcele č. 4613 – v rozsahu diela č. 2 vo výmere 85 m2 – vyznačenom 
na GP č. 86 z roku z roku 2023, vypracovaný Denisou Orságovou a spočíva v práve 
označenia a uloženia IS na pozemku a k nim prislúchajúcim vedením v zmysle predpisov za 
účelom prevádzky, údržby a rekonštrukcie a vstupu v ktorom koľvek ročnom období v 
prospech SSD za jednorázový odplatok 100 Eur. 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle čl. 13 ods. 10 Zásad hospodárenia s 
majetkomobce Sučany zverejnených na 
https://www.sucany.sk/e_download.php?file=data/uredni_deska/obsah2183_1.pdf&original=
Z%C3%A1sady%20hospod%C3%A1renia%20s%20majetkom%20obce%20po%20OZ.pdf , 
Oprávnený z vecného bremena  plánuje realizovať stavbu „12742 - Sučany – Kalinčiakova – 
Zahustenie trafostanice“ z dôvodu ktorého je potrebné zriadiť vecné bremeno vyznačené GP 
spočívajúce v práve umiestnenia a uloženia inžinierskych sietí a k nim prislúchajúcim 
ochranných pásiem.  
 
P. starosta poprosil o stanovisko stavebnej komisie. 
 
P. Ing. Peter Pohl uviedol, že stavebná komisia prerokovala stanovisko SSD a odporúča tejto 
žiadosti vyhovieť.  
P. Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že legislatívno – ekonomická komisia nemala pripomienky a 
odporúča žiadosti vyhovieť.  
 
Diskusia – nikto sa neprihlásil. P. starosta uzatvára diskusiu. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 



zriadenie vecného bremeno na nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v zmysle  § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, a to:  
na časti pozemku v kat. území Sučany: parc. E-KN č. 4613 v rozsahu dielu č. 2 o výmere 
85m2 vyznačenom na základe geometrického plánu č. 86/2023 vyhotoveným Ing. Pažickým 
(ďalej len „GP“) dňa 4.1.2024 úradne overenom dňa 17.1.2024 Ing. Denisou Országhovou 
pod č. G1 34/24,  
spočívajúceho v práve umiestnenia a uloženia inžinierskych sietí (podzemného el. vedenia) 
a k nim prislúchajúcim ochranným pásmam v zmysle právnych predpisov, za účelom 
prevádzky, údržby a rekonštrukcie so vstupom v ktoromkoľvek čase a ročnom období  
v prospech spol. Stredoslovenská distribučná, a.s., IČO: 36442151 
za jednorazovú odplatu 100,- Eur 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle čl. 13 ods. 10 Zásad hospodárenia s 
majetkom 
obce Sučany zverejnených na 
https://www.sucany.sk/e_download.php?file=data/uredni_deska/obsah2183_1.pdf&origin 
al=Z%C3%A1sady%20hospod%C3%A1renia%20s%20majetkom%20obce%20po%20OZ. 
pdf , 
Oprávnený z vecného bremena  plánuje realizovať stavbu „12742 - Sučany – Kalinčiakova – 
Zahustenie trafostanice“ z dôvodu ktorého je potrebné zriadiť vecné bremeno vyznačené GP 
spočívajúce v práve umiestnenia a uloženia inžinierskych sietí a k nim prislúchajúcim 
ochranných pásiem 

Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 10 (Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Mgr. 
Veronika Dodeková, Ing. Peter Pohl, Milan CUnaMgr. Lenka Žuchová, Peter Krčula, MUDr. 
Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0  
 

Žiadosť - spol. Petrostav SK, s.r.o. o zriadenia vecného bremena pre plánovanú stavbu 14872 
- Sučany - Hradiská – Rozšírenie NNK stavebný objekt SO-01 – NN káblové vedenie na 
pozemkoch vo vlastníctve obce Sučany KNC 1764/4, 1764/6, EKN 1764, 1768, k.ú. Sučany 

 
- P. starosta upresnil, že sa jedná o bytový dom na ulici Budovateľská, kde vlastníci požiadali 

distribučnú aby si spravili svoje prípojky ku garážam. V prvých plánoch bol plan vedenia aj 
po ich pozemkoch – niekto z vlastníkov s tým nesúhlasil a tak Petrostav nedokázal s nimi 
uzavrieť zmluvu, z toho dôvodu nás požiadali, aby bolo celé vedenie napojené cez naše 
pozemky.  

Stavebná komisia bola oboznámený s nesúhlasným stanoviskom obce – komisia berie na 
vedomie. Ak niekto chce stavať vedienie k svojim pozemkom, mal by to viesť cez svoje 
pozemky. P. starosta hovorí aby oslovili žiadateľov/vlastníkov – spätná väzba nieje. 

Ekonomiko – legislatívna – zaslané nesúhlasné stanovisko obce – neodporúčame, zobrali sme 
na vedomie.  

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch berie na vedomie nesúhlasné stanovisko obce  
k Žiadosť spol. Petrostav SK, s.r.o. o zriadenia vecného bremena pre plánovanú stavbu 14872 



- Sučany - Hradiská – Rozšírenie NNK stavebný objekt SO-01 – NN káblové vedenie na 
pozemkoch vo vlastníctve obce Sučany KNC 1764/4, 1764/6, EKN 1764, 1768, k.ú. Sučany 

Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 10 (Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Mgr. 
Veronika Dodeková, Ing. Peter Pohl, Milan Cuna, Mgr. Lenka Žuchová, Peter Krčula, 
MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0  
 

Žiadosť Jána Pušku a Mariky Cickovej o prenájom časti pozemku CKN 1708/10 katastrálne 
územie Sučany o výmere 67 m2. Na pozemku sa nachádza unimobunka v ich vlastníctve, 
ktorá bola vyprataná z ulice Partizánska. 

Stanovisko stavebnej komisie: prerokovala žiadosť p. Pušku, komisia neodporúča žiadosti 
vyhovieť  

Ekonomicko - Legislatívna komisia – prerokovala a neodporúča  

 Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 

Žiadosť Jána Pušku a Mariky Cickovej o prenájom časti pozemku CKN 1708/10 katastrálne 
územie Sučany o výmere 67 m2. Na pozemku sa nachádza unimobunka v ich vlastníctve, 
ktorá bola vyprataná z ulice Partizánska. 

Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 0  
Proti: 10 (Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Mgr. 
Veronika Dodeková, Ing. Peter Pohl, Milan Cuna, Mgr. Lenka Žuchová, Peter Krčula, 
MUDr. Richard Koyš) 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0  
 
Predĺženie nájomných bytov 
 
Sociálno – bytová komisia odporúča predĺženie nájmu  
Priestor na diskusiu – nikto sa neprihlásil. P. starosta uzatvára diskusiu. 

  
 Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje predĺženie nájmu bytov pre  

a) Dana Lúštiková, nar.           ,  bytom Sučany, Pri Váhu 3, na základe nájomnej zmluvy 
č.01/2023/NZ  z 01.03.2023  

b) Marián Facuna nar.           , bytom Sučany, Pri Váhu 10A a Veronika Facunová nar. 
07.10.1984, bytom Sučany, Pri Váhu 10A  na základe nájomnej zmluvy č.06/2023 z 
14.09.2023  

 c) Iveta Facunová nar              , bytom Sučany, Partizánska 405/24, na základe nájomnej 
zmluvy č.07/2023 z 14.09.2023 

  
 Hlasovanie z prítomných: 9 
 Za: 9 (Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Mgr. 

Veronika Dodeková, Ing. Peter Pohl, Milan Cuna, Mgr. Lenka Žuchová, Peter Krčula, 
MUDr. Richard Koyš) 



 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 1 (Mgr. Veronika Dodeková)  

 
 
 
 

  
8.  Projekty a investičné zámery v obci 

 
EBA s.r.o., Sučany – dobudovanie zariadenia na nakladanie s nebezpečnými odpadmi – 
stanovisko, ktoré nám prišlo z MŽP a to, že súhlasí s vybudovaním solidifikačnej linky pre 
spoločnosť EBA, s.r.o,  
p. Starosta podotkol, že obec hneď po obdržaní stanoviska, sme Vám zaslali materiál a začali 
sme pracovať na rozklade – tzn. Na odpovedi pre MŽP. Odpoveď ste prerokovávali na 
jednotlivých komisiách, bola zverejnená aj na stránke obce, už je podaná na MŽP. 
Rozhodovať o rozklade bude minister.  
Petičný výbor v rámci obyvateľov dostal takisto súhlasné stanovisko ohľadom EBA, s.r.o. a 
oni majú ešte nejaký čas na podanie rozkladu bol u p. starostu. Boli u p. Starostu a chystajú 
zhromaždenie na námestí 25.9.2024 o 17hod. Všetci sú vítaní. P. starosta apeluje na občanov, 
aby to bolo v slušnosti, bude oboznámená aj polícia. Vyjadrenie nesúhlasného stanoviska 
bude aj takýmto spôsobom, prizvané sú aj media. Informuje o tom, že napísal článok nielen 
do zvestí ale aj do Života turca a ten článok zverejní až po akcii aby mali aj fotky. Rozklad 
tvorili právnici a aj odborníci 
 
p. Starosta otvoril diskusiu. 
 
Diskusia: sa prihlásil p. Cuna a p. Prednostka.  
 
P. Cuna sa pýta či boli o tom oboznámení aj starostovia a primátori z okolitých miest a obcí. 
Starosta informuje, že sa v piatok konala rada ZMOT-u, kde informoval o stanovisku.  
 
Mgr. Žuchová – informácia že bude v ten istý čas protest proti parkovacej politike.  
 
p. Krčula – technická otázka – kto bude mať posledné slovo: p. starosta odpovedá – Minister 
ŽP.  
 
p. starosta hovorí, že si počkáme na stanovisko p. ministra. P. minister neodpovedal na list 
obci a ani petičnému výboru. V niektorých veciach si ministerstvo svojimi vyjadreniami 
odporuje.  

Doplnenie technické veci – rozhodnutie nemá odkladný účinok, tzn. Kým ministerstvo 
nerozhodne, EBA, s.r.o. nemôže stavať. Ak bude z ministerstva stanovisko voči obci 
negatívne, EBA môže začať stavať a nemusí čakať na posudok z ukončenia súdneho konania. 
Obec môže podať žalobu na Okresný súd, Krajský súd, Ústavný súd potom nasleduje 
Európsky súd pre ľudské práva – to sú naše možnosti. 

P. prednostka mala pracovné stretnutie s primátormi mesta Turany a Vrútky a požiadala ich 
o súčinnosť v tejto veci. 

p. Kontrolór sa pýta, či keď minister podá nesúhlasné stanovisko k odporu, toto rozhodnutie 
bude definitívne a EBA môže začať stavať a súdy už budú rozhodnovať pomimo.   



p. Prednostka – EBA musí dostať povolenie od špeciálneho stavebného úradu, my môžeme 
podať správnu žalobu. Bude prebiehať súdne konanie, paralelne na to bude prebiehať 
stavebné konanie na základe stanoviska MŽP. 

 

Regionálny úrad štátnej správy – podávali sme žiadosť o poskytnutie finančných 
prostriedkov na haváriu sociálnych zariadení v telocvični pri ZŠ. Regionálny úrad to poslal 
na MŠ SR 24.6.2024 -  o výsledku nebolo rozhodnuté, budeme čakať na informáciu či nám 
pomôžu 

P. prednostka oznamuje, že ovolenie pre kompostáreň uplynie na konci januára / 3 mesiace 
predtým musia zažiadať o nové povolenie/ – účastníci konaní budeme podávať negatívne 
stanoviská, budem žiadať o doplnenie podkladov, stavebného konania uplynula jeho platnosť, 
na kompostáreň budeme podávať námietky, riešime aj daňové záležitosti – stavebné 
povolenie je vydane na 50000 m2– dodatočné stavebné priznanie – budú dodanený. P. 
starosta ďakuje za doplnenie informácií k EBE. 

Čo sa týka ZŠ – počkáme si na rozhodnutie MŠ SR, či ešte vyčlení nejaké peniaze do konca 
roka na haváriu. P. starosta sa má stretnúť s riaditeľom regionálne úradu ohľadom tejto 
žiadosti a takisto ohľadom na odkúpenia budovy športového domu.  

RKD – v rámci energetických úspor sme zo Slovenskej inovačnej agentúry sme dostali cez 
MIRI finančné prostriedky 618 989 Eur – zlepšenie energetických úspor, rekonštrukcia 
strechy – výmena strechy, stabilizovania JV múru,  rekonštrukcia kúrenia zmeny tepelného 
zdroja z plynu na tepelné čerpadlo – spoluúčasť je nulová. Podpísaná zmluva bola min. 
týžden. Bude prebiehať výber dodávateľa pre zhotovenie diela. Následne si stanovíme 
harmonogram, kedy bude uzatvorený RKD – najlepšie pred koncom roka aby sme zasanovali 
dva múry.  

Malý priestor na rekonštrukciu kuchyne. 

Požiadali sme o predĺženie termínu ukončenia stavby 8/2025 bol pôvodný – nový termín 
12/2025.  
Na ďalšom zastupiteľstve by sme si dali vedieť do akej veľkej rekonštrukcie by sme išli, 
treba si to prebrať na komisiách. 

Diskusia: nikto sa neprihlásil. P. starosta uzatvára diskusiu. 
 
Rekonštrukcia MŠ - úspešne dokončená – poďakovanie učiteľkám, riaditeľke a všetkým kto 
upratoval. Dneska bol deň, kedy sa mala stavba prevziať – stavba nebola prevzatá kvôli 
tomu, že sú tam isté nedokonalosti – zajtra stavebný dozor bude pokračovať pri preberaní 
pripomienok z našej strany. 
 
Pri 40. Výročí Vás pozvem na obhliadku objektu – čo všetko sa tam stihlo spraviť.  
 
Žiadosť o nenávratný príspevok na triedený zber bola podaná – informovala o tom p. 
Prednostka.  
 
Rekonštrukcia kuchyne v ZŠ – v rámci projektu ZŠ – projekt v rámci výzvy na športovisko 
na vybavenie preliezok, štát zrušil tú výzvu a nejaká časť projektu bola využitá na 
bezbarierovosť a navrhli sme rekonštrukciu kuchyne. Včera bola p. prednostka na zasadnutí 
rady UMR -  tento náš projektový zámer radou UMR schválený – celkove náklady 457 000 
Eur – výmena sanity, odsávania, elektrika, kuchyne – cez prázdniny 2025.  



 
p. Prednostka hovorí, že boli zrušené uznesenia projekty ZŠ – mesto Martin chce podávať 
dve žiadosti na školy – naša škola bola ako prvá škola v rámci vyčlenených prostriedkov – 
dve obce si chcú podať dalšie žiadosti, nemajú ich však ešte pripravené. Náš projekt by mal 
byť ukončený k 30.9.2024. 
Veľký finančný balík je vyčlenený na Smartcity cez 2 miliony – veľká šanca, že bude 
akceptovaná naša požiadavka na vybudovanie inteligentnej križovatky – semaforová 
križovatka by prebehla kompletnou rekonštrukciou osadením dát, čipov, meračov.  Ďaľsí 
project – klub dôchodcov. Veľký záujem zúčastnených obcí – rekonštrukcia svojich objektov. 
Mesto Martin - rekonštrukcia múzea – výzva na cestoný ruch – velký záujem zúčastnených. 
Zelená – modrá infraštruktúra – to je námestie.  
 
p. Mgr. Žuchová sa informuje či v akom stave je námestie – p. prednostka odpovedá, že tá 
žiadosť je schválená. A padla otázka od členov ako to máme. Náš vlajkový project je ZŠ, 
otvorené miesto pre druhý project. Keď vyšla výzva o modrú zelenú nebol nikto prihlásený, 
tak sme využili túto možnosť a žiadosť bola schválená.  
 
Rekonštrukcia komunikácií – žiadosť na ministerstvo na rekonštrukciu komunikácii – F. 
Kráľa, Hradiská od váhového mosta ku našemu bytovému domu a Osloboditeľov – budeme 
čakať, celková predpokladaná investícia je vyše 600 000 Eur a projektované náklady 17900 
Eur. Táto výzva vyšla 28.6.2024, boli sme prichystaný, mali sme ju predschválenú a budeme 
čakať na výsledok. 
 
p. prednsotka informuje, že v rámci schválenia podania žiadosti na rekonštrukciu 
komunikácii by chcela upozorniť na doplnenie bodu d), ktorý nebol prerokovaný ani na 
ekonomicko – legislatívnej komisii, a stavebnej komisii o zabezpečení financovania 
oprávnených výdavkov do sumy 30000 Eur. Výdavky niesú rozpočtované ani v tomto roku.  
 
Diskusia: Mgr. Lenka Žuchová  
p. Mgr. Žuchová hovorí, že si všimla tých 30000 Eur, ale vedela, že to bude až do 
budúcoročného rozpočtu. Komunikácia na ulici Osloboditeľov sa nebude robiť celá, ale len 
po bytovku Osloboditeľov 3. P. starosta ju opravil a povedal, že bude opravená celá, až po 
veterinu p. Beniača.  
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje  
a) podanie žiadosti o dotáciu/ nenávratný finančný príspevok na projekt “Rekonštrukcia 
miestnych komunikácií v Sučanoch” vo výzve Úradu vlády SR “Integrovaná výzva - Podpora 
investičných aktivít obcí (infraštruktúra)” číslo: PSK-UV-007-2024-DV-EFRR 
b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 
vo výške 0% celkových oprávnených výdavkov projektu. 
d)   zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov do sumy 30.000,- Eur. 
 

 Hlasovanie z prítomných: 10 
 Za: 10 (Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Mgr. 

Veronika Dodeková, Ing. Peter Pohl, Milan Cuna, Mgr. Lenka Žuchová, Peter Krčula, 
MUDr. Richard Koyš) 

 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 

 
p. Kontrolór oznámil, že čo sa už odsúhlasilo sa nemôže meniť. 
 
Mgr. Lenka Žuchová navrhuje autoremedúru, odstránenie slova “minimálne”.   



 

 Hlasovanie z prítomných: 10 
 Za: 10 (Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Mgr. 

Veronika Dodeková, Ing. Peter Pohl, Milan Cuna, Mgr. Lenka Žuchová, Peter Krčula, 
MUDr. Richard Koyš) 

 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 

 

Ďalšie investície  – p. starosta informuje o ukončení projektu udržateľnosti Komunitného 
centra – KC v rámci rekonštrukcie MŠ v ten posledný júnový mesiac som pracovníčky KC 
presunul do ZŠ do bytu školníka. Ešte stale sú tam, objekt vymaľujeme, môžu sa vrátiť do 
KC. Podľa názoru p. Starostu – objekt v rámci bytu – bol vhodný a dobrý kvôli tomu, že sú 
bližsie k ZŠ, ku komunite a objektoch – Partizánska a pri Váhu. KC ako stavebný objekt bol 
ako udržateľnosť skončená.  
Prejdite si to na komisiách, žvážte čo s komunitkom, resp. s bytom školníka.  

Strecha domu smútku – žiadosť na MF – tento náš projekt nebol úspešný. Celkový stav 
strechy – rozpočet na novú strechu 15000 Eur – do búdúceho zastupiteľstva si to dajte do 
komisie.  

p. prednostka dodáva, že obec skúsila ísť cez envirofond na zelenú strechu ale static povedali, 
že by to strecha neuniesla.  

Žiadosť: podanie žiadosti o dotáciu z Environmentálneho fondu, OBLASŤ: OCHRANA 
PRÍRODY, BIODIVERZITY A KRAJINY, Činnosť: D2: Realizácia preventívnych opatrení 
proti vzniku škôd spôsobených medveďom hnedým - budovanie kontajnerových stojísk. 
b)    zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
c)    zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške minimálne 1 % celkových oprávnených výdavkov projektu, tj v maximálnej výške do 
391,- Eur 
d)     zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov do sumy 2.000,- Eur. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje  
a)    podanie žiadosti o dotáciu z Environmentálneho fondu, OBLASŤ: OCHRANA 
PRÍRODY, BIODIVERZITY A KRAJINY, Činnosť: D2: Realizácia preventívnych opatrení 
proti vzniku škôd spôsobených medveďom hnedým - budovanie kontajnerových stojísk. 
b)    zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
c)    zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške minimálne 1 % celkových oprávnených výdavkov projektu, tj v maximálnej výške do 
391,- Eur 
d)     zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov do sumy 2.000,- Eur. 
 

 Hlasovanie z prítomných: 9 
 Za: 8 (Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Peter 

Pohl, Milan Cuna, Mgr. Lenka Žuchová, MUDr. Richard Koyš) 
 Proti: 0 
 Zdržal sa: 1(Peter Krčula) 
 Nehlasoval: 1 (Mgr. Veronika Dodeková) 

 



Žiadosť: podanie žiadosti o dotáciu z Environmentálneho fondu, OBLASŤ: OCHRANA 
PRÍRODY, BIODIVERZITY A KRAJINY, Činnosť: D3: Realizácia preventívnych opatrení 
proti vzniku škôd spôsobených medveďom hnedým - špeciálne zberné nádoby (kontajnery). 
b)    zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
c)    zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške minimálne 1 % celkových oprávnených výdavkov projektu, tj v maximálnej výške do 
84,- Eur 
 
Diskusia: nikto sa neprihlásil. P. starosta uzatvára diskusiu. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
a)    podanie žiadosti o dotáciu z Environmentálneho fondu, OBLASŤ: OCHRANA 
PRÍRODY, BIODIVERZITY A KRAJINY, Činnosť: D3: Realizácia preventívnych opatrení 
proti vzniku škôd spôsobených medveďom hnedým - špeciálne zberné nádoby (kontajnery). 
b)    zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
c)    zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške minimálne 1 % celkových oprávnených výdavkov projektu, tj v maximálnej výške do 
84,- Eur 

 Hlasovanie z prítomných: 10 
 Za: 9 (Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Mgr. 

Veronika Dodeková, Ing. Peter Pohl, Milan Cuna, Mgr. Lenka Žuchová, MUDr. Richard 
Koyš) 

 Proti: 0 
 Zdržal sa: 1 (Peter Krčula) 
 Nehlasoval: 0 

 
p. starosta informuje o stave doplnkov k Uzemnému plánu č. 1 a č. 2 – 24. pripomienok – išlo 
to na jednotlivé ministerstvá, železnice, regionálny úrad  
 
Diskusia – nikto sa neprihlásil. P. starosta uzatvára diskusiu.  
 
Vážený množstvový zber: prebehla súťaž na dodávateľa, zapojilo sa viacero firiem. Okrem 
Brantneru sa zapojila aj firma T + T. Vítazom sa stala firma Bratner o 200000 Eur pred 
druhým uchádzačom. Najbližšie 3 roky nám bude odpad odvážať firma Brantner. V rámci 
rozpočtu vyčleňujeme prostriedky na implementáciu čipov na smetné nádoby. Spustíme 
kampaň, aby občania vedeli čo ich čaká.  
Na kuchynský zber odpadu firma Brantner nebola. Vyhrala firma Ekorecykling Slovakia – 
preverujeme spoločnosť a jej činnosť. Bola požiadaná o doplnenie informácii.  
 
P. prednostka dopĺňa, že súťaž ohľadom zberu kuchynského odpadu sme boli nútený zrušiť z 
objektívnych dôvod – z prepočtu stojísk, atď… Bolo nám avízované, že dodávateľské služby 
by neboli uspokojivé. Budúci rok obec vyhlási novú súťaž.  
 
Mgr. Žuchová je rada, že sa súťaž zrušila z relevantných dôvodov a podotkla, že k 
predchádzajúcemu ÚPN je uznesenie.  
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo vyhodnotenie pripomienok k návrhu doplnkov a zmien č. 1 k územného 
plánu obce Sučany 
II. berie na vedomie vyhodnotenie pripomienok k návrhu doplnkov a zmien č. 1 k územného 
plánu obce Sučany 
 



 Hlasovanie z prítomných: 10 
 Za: 10 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard 

Koyš, Mgr. Veronika Dodeková, Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč, Miroslav Mihálik, 
Martin Giert) 

 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 

 
p. Prednostka dodala ku Váženému množstvovému zberu, že mala pracovné stretnutie s 
primátormi miest Vrútky a Turany, ktorí sú v štádiu PHZ a budúci týždeň budú vypisovať 
súťaž s tým, že tie ceny sú avizované že narastú kvôli povinnému mechanicko – 
biologickému spracovaniu odpadov pred skládkovaním. Brantner tento odpad bude povinný 
voziť do Nových Zámkov kde sa odpad pretriedi a po pretriedení sa uloží na skládku s 
poplatkom nasledujúce dva rok 7 Eur, ďalší rok 17 Eur a ďalší rok 30 Eur. Táto povinnosť 
MBÚ od 1.1.2025 bude. U nás to tvorí polovicu vybraného nákladov Bratner za minulý rok.  
 

p. Kyselica sa chce podakovať vedeniu obce aj všetkých kto pracuje na týchto projektoch či 
už škôlka, škola, RKD –toto sa robí pre občanov, sú to ďalšie procesy ktoré sa musia urobiť, 
starosta chodí po firmách, kontroluje – je v teréne stále, toto dávam do pozornosti, že sa tu 
niečo deje. Čo sa týka váženého zberu – osobne si myslím, že v dobrom úmysle sme schválili 
vážený zber – je to najspravodlivejšie. Navýšenie my neovplyvníme – vyzýva aby to občania 
chápali a počkali si. Bytovky budú problém.  

Chcel by poprosiť – Prefa tenisové kurty, tretí tenisový kurt bol používaný na smeti – 
využitie projektu ak by bol na športovisko.  

P. starosta hovorí, že zo ZMOT – u vychádzajú projekty ale len s počtom obyvateľov do 
3000, tak do toho sa zapojiť nemôžeme. Vyjsť by mala väčšia výzva na športoviská v ZŠ – či 
budú obmedzenia a budú mať možnosť vstúpiť iba mestá a obce ktoré sú zaradené v altlase 
romskej komunity. Alebo môže byť obmedzenie, že Žilinský kraj nemusí byť oprávnený.  

Informácia od p. Starostu, činnosti ktoré sme robili pred dvoma týždňami - vyčistenie podrov 
– pod skalou, a pri Štiavničke. Poďakoval sa hasičom, kt. Sa podujali na vyčistení podrov.  
 
p. Mgr. Lenka Žuchová faktickou poznámkou, ku váženému zberu sa vrátia na komisii a 
potom by v bode rôzne doplnila informácie na základe e-mailu, ktorý rozposlala.  
 

6.10. Hodžov dom – ukončená realizácia činností. Objekt bude vysvätený.  
 
P. prednostka – vážený množstv. Zber – návrh je, aby sa preddavok za KO určil na 
októbrovom zastupiteľstve, ktoré má byť 29.10.2024, VZN má byť vyvesené 11.10.2024 – 
výška preddavu je relevantná pre obyvateľov a to preto aby si vedeli zvoliť množstvo nádob.  
 
P. Cuna sa vyjadruje k váženému množstvovému zberu, že toto nebol ich výmysel, ale 
schválila to NR SR.  

 Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
 I. prerokovalo informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (EBA s.r.o., 

Sučany – dobudovanie zariadenia na nakladanie s nebezpečnými odpadmi, žiadosť o NFP na 
cesty Hradiská, Fraňa Kráľa, Osloboditeľov, rekonštrukcia MŠ, rekonštrukcia RKD, žiadosť 
o FP na šatne v ZŠ a na strechu domu smútku, žiadosť o polopodzemné kontajnery ako 



prevencia proti medveďom, doplnok č. 1 k ÚPN-O, vážený množstvový zber odpadu, ZŠ 
SNP – rekonštrukcia kuchyne a i. ) 

  
 II. berie na vedomie informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (EBA 

s.r.o., Sučany – dobudovanie zariadenia na nakladanie s nebezpečnými odpadmi, žiadosť 
o NFP na cesty Hradiská, Fraňa Kráľa, Osloboditeľov, rekonštrukcia MŠ, rekonštrukcia 
RKD, žiadosť o FP na šatne v ZŠ a na strechu domu smútku, žiadosť o polopodzemné 
kontajnery ako prevencia proti medveďom, doplnok č. 1 k ÚPN-O, vážený množstvový zber 
odpadu, ZŠ SNP – rekonštrukcia kuchyne a i. ) 
 

  
 Hlasovanie z prítomných: 10 

Za: 10 (Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Mgr. 
Veronika Dodeková, Ing. Peter Pohl, Milan Cuna, Mgr. Lenka Žuchová, Peter Krčula, 
MUDr. Richard Koyš) 

 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0  
 Nehlasoval: 0 

 

 Priestor pre verejnosť (17,40 hod.)  
 
 
 
 
 
 
 

9. Rozpočet obce (zmena rozpočtu obce, čerpanie rezervného fondu,) 
 
Diskusia: Mgr. Žuchová  
 
Mgr. Lenka Žuchová – za ekonomicko – legislatívnu komisu, nikto nemal pripomienky k čerpaniu 
rozpočtu a odporúčajú vziať na vedomie 

  

Zmeny rozpočtu obce: p. starosta informuje, že navrhované zmeny sa týkajú čerpania 
rezervného fondu z dôvodu pokrytia výdavkov na dobudovania a montáže čipov na smetné 
nádoby, ďalej na zapojenie plynu na zabezpečenie Dni Milana Hodžu do bežných výdavkov, 
presun z rozpočtových prostriedkov z rezervného fondu na rekonštrukciu ZŠ – ktorá sa tento 
rok nebude realizovat. FP ktoré sme mali na ZŠ by som presunul a počkal na výsledok. 
Zmeny rozpočtu sa týkajú aj projektovej dokumentácie na semafory. Ak by sme neboli 
úspešný v rámci projektu, tak tá čiastka by mohla byť použitá v rámci nevyhnutných opráv. 
Zmena rozpočtu medzi bežnými výdavkami súvisiacimi s kamerovým systémom, ktorú sme 
mali na ochranu/monitorovanie priestoru pri KAME a TESCO, revízií a prečistení kúrenia v 
obecných budovách.  
Na Partizánskej je nevyhovujúci stav komínov – odborné prehliadky - presun finančných 
prostriedkov a požiadavky na zeleň – jej údržbu ako aj detských ihrísk a osvetlení.  
 
Stanovisko Ekonomickej komisie - Mgr. Lenka Žuchová – ak by niečo z týchto zmien 
neprešlo, budeme zasa schvaľovať presun. Ekonomicko – legislatívka komisia odporúča 
schváliť zmenu tohto rozpočtu. 



P. Prednostka – na dnešnom pracovnom stretnutí /Vrútky/ sa dozvedela informáciu ZMOS, 
keďže niektoré obce boli postihnuté záplavami – ZMOS zriadi transparentný účet aby 
samosprávy prispeli na tieto postihnuté obce. 1cent/obyvateľ za obec. V našej obce je to 480 
Eur. Návrh či by obec neprispela nejakou sumou.  
 
Diskusia: Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, Mgr. Eva Belicová 
 
Mgr. Lenka Žuchová – súhlasí s min. 0,10 Eur a dodala, že nemusí to ísť cez zmenu 
rozpočtu.  
 
p. Cuna – prišla mu dosť málo, a aspoň 0,20 – 0,25 Eur na obyvateľa 
 
p. prednostka dodáva, že obec prispeje 1000 Eur z telovýchovných zariadení 
 
p. Starosta dáva hlasovať – doplniť bod 31 – pod údržbu budov MŠ  



P.
č. Bežné príjmy: ekon.kl. 

funkčná 
kl. zdroj   suma 

1. Iné príjmy - Dni M.Hodžu P 292027   41 
 
+ 2 000,00 

2.  
Oprava telovýchovných 
a športových zariadení 

V635006-
0810-41     

  Finančné operácie:           

2. Z rezervného fondu obce P 454001   46 
 
+ 15 000,00 

        
PRÍJMY 
SPOLU: 

 
+ 17 000,00 

         

  Bežné výdavky:           

3. Voda - OÚ V 632002 01.1.1. 41 
 
+ 1 000,00 

4. Prevádzkové stroje - OÚ V 633004 01.1.1. 41  - 1 000,00 

5. Údržba prevádzkových strojov V 635004 01.1.1. 41 
 
+ 2 000,00 

6. Špeciálne zariadenia - kamery V 635005 01.1.1. 41 
 
+ 7 000,00 

7. Údržba budov OÚ V 635006 01.1.1. 41 
 
+ 1 000,00 

8. 
Ostatné služby - verejné 
obstarávanie V 637005 01.1.1 41 

 
+ 10 000,00 

9. 
Výstrojové súčiastky, 
rovnošaty V 633005 03.2.0 41 

 
+ 700,00 

10
. Servis, údržba PO V 634002 03.2.0 41 

 
+ 600,00 

11
. Poistenie vozidiel PO V 634003 03.2.0 41 

 
+ 900,00 



12
. Ostatné služby V 637005 03.2.0 41 

 
+ 2 000,00 

13
. Starostlivosť o zeleň V 635006 05.1.0 41 

 
+ 10 000,00 

14
. 

Zber, odvoz a uskladnenie 
odpadu V 637005 05.1.0 41  - 24 000,00 

15
. 

Zber, odvoz a uskladnenie 
odpadu-poplatok V 637005 05.1.0 41  - 8 500,00 

16
. Biologicky rozložiteľný odpad V 637005 05.1.0 41  - 4 200,00 

17
. Ostatné služby V 637005 05.1.0 46 

 
+ 15 000,00 

18
. Údržba - verejné osvetlenie V 635006 06.4.0 41 

 
+ 2 500,00 

19
. Vodné, stočné, energie byty V 632002 06.6.0 41  - 4 000,00 

20
. 

Všeobecný materiál - nájomné 
byty V 633006 06.6.0 41  - 3 000,00 

21
. Starostlivosť o byty V 635006 06.6.0 41 

 
+ 7 000,00 

22
. Materiál detské ihriská V 633006 08.1.0 41 

 
+ 800,00 

23
. Údržba detských ihrísk V 635006 08.1.0 41  - 800,00 

24
. Dni Milana Hodžu - repre V 633016 08.2.0 41 

 
+ 2 000,00 

25
. Údržba obecného rozhlasu V 635005 08.3.0 41 

 
+ 200,00 

26
. Ostatné služby rozhlas V 637005 08.3.0 41  - 200,00 



 Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
 I. prerokovalo 
 Čerpanie rozpočtu k 30.6.2024 
  
 II. berie na vedomie 

Čerpanie rozpočtu k 30.6.2024 
 

 Hlasovanie z prítomných: 10 
 Za: 10 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard 

Koyš, Mgr. Veronika Dodeková, Peter Krčula,Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč, 
Miroslav Mihálik, Martin Giert) 

 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 

 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. prerokovalo zmenu rozpočtu na rok 2024, predmetom ktorej je o.i. čerpanie rezervného 
fondu na obstaranie a inštaláciu RFID čipov na zabezpečenie váženého množstvového zberu 
v obci v rámci položky č. 17 a schválenie dotácie v sume 1000 Eur na transparentný účet 
ZMOS 
 
II. schvaľuje zmenu rozpočtu obce na rok 2024, , predmetom ktorej je o.i. čerpanie 
rezervného fondu na obstaranie a inštaláciu RFID čipov na zabezpečenie váženého 
množstvového zberu v obci v rámci položky č. 17, nasledovne a schválenie dotácie v sume 
1000 Eur na transparentný účet ZMOS 
 

27
. Údržba budov MŠ V 635006 

09.1.1.
1 46 

 
+ 2 000,00 

        

Bežné 
výdavky 
SPOLU: 

 
+ 19 000,00 

         

  Kapitálové výdavky:           

28
. 

Prípravná a projektová 
dokumentácia V 716 04.4.3 46 

 
+ 40 000,00 

29
. Rekonštrukcia MŠ V 717002 

09.1.1.
1 46 

 
+ 5 000,00 

30
. Rekonštrukcia ZŠ V 717002 09.1.2 46  - 47 000,00 

        

Kapitálov
é výdavky 
SPOLU:  - 2 000,00 



 Hlasovanie z prítomných: 10 
 Za: 10 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard 

Koyš, Mgr. Veronika Dodeková, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč, 
Miroslav Mihálik, Martin Giert) 

 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 

 
 
 
 
 
 
 

10. Správa o činností komisií (žiadosť o splátkový kalendár Kroščen, žiadosti o dávky, 
bilboardy) 
Kultúrna komisia: p. Mgr. Veronika Dodeková informovala, že vznikli nové reprezentačné 
predmety obce – informovala nás o tom referentka kultúry, ktorá spolu s p. prednostkou 
vybrali dizajn tričiek s logom obce Sučany, takisto aj magnetky a šálky, ktoré si je možné 
zakúpiť na OcÚ – bližsie info získajú aj v najnovšom čísle zvestí. 
Zhodnotenie kultúrnych akcii v období jún - august – Deň detí, Dni Milana Hodžu, Pietny akt 
pri pamätníku Aničky Ulickej, pietny akt pri príležitosti 80. Výročia SNP, 2. Ročník 
Záchranári deťom, beh v srdci SNP. Akcie boli hodnotené ako veľmi pozitívne. 
Pri dňoch Milana Hodžu, bolo v ten deň horúce počasie, do budúcnosti treba premyslieť ako 
vyriešiť ozvučenie aby stany neprikrývali výhľad občanov a zabezpečiť barel s vodou.  
Pripravované kultúrne akcie: 4.10. – koncert rokových kapiel – komisia odporúčala 
odsúhlasiť 700 Eur na financovnie tejto akcie 
16.10. - pietny akt pri dome Ď. Langsfelda 
7.12. – Vianočné trhy a Mikuláš – osvedčila sa Mikulášska jazda obcou so zástavkami pri 
jednotlivých stanovištiach, to chcú organizátori zachovať. Stánkari sa budú sústreďovať v 
okolí RKD, na námestí nebude prebiehať kultúrny program na pódiu.  
Rekonštrukcia RKD – operatívne riešenie.  
Odmeny pre členov SPOZ-u – otázky či máme hudobný doprovod pri občianskych obradov. 
Postupne ľudia vypadávajú a treba osloviť mladých.  
P. starosta informuje, že akcie ktoré boli schválené bude chcieť, aby sa aj uskutnočnili. Chce 
sa poďakovať všetkým, ktorý pomohli na niektorých akciach, pomáhali pri organizáci. 
Informuje, pri príležitosti 80. Výročia SNP prispela obeci Sklabiňa zakúpením pamätných 
kníh Tváre histórie Sklabiňa Martin a Turiec v spomienkach Ondreja Kučeru.  
 
Komisia verejného poriadoku a ŽP: p. Kyselica výrub drevín na ceste na ontário – bude 
vykonaná obhliadka. Člen komisie p. Turan – upozornil ze môže ešte obec zaslať žiadosťna 
dopravný inšpektorát žiadosť o obhliadku – ohrozená bezpečnost cestnej premávky – može sa 
táto žiadosť urýchliť. 
EBA – zobrali na vedomie 
Na obec bola doručená žiadosť ZP – EKO – Qelet – rozšírenie portfólia – nesúhlasné 
stanovisko z obce. 
Vyliaty betón na cintoríne – fotodokumentácia – uviedol p. Mihálik 
Vážený množstvový zber – p. Žuchová predniesla pripomienky o infokampane, p. Kyselica je 
za. Obec musí ľudom separovanie umožniť. Sprístupniť viac kontajnerov na separovanie. 
 
Komisia bytová – p. Kováč informuje že zasadnutie mali 9.9.2024 a už skoro všetko sa 
prejednalo 



žiadosť o splátkový kalendár – Alexandra a Jaroslava Kroščena, zaviazali sa, že budú splácať 
400 Eur/mesiac – komisia odporúča schváliť 
Žiadosť o dávku v hmotnej núdzi pre Zuzana Hamzová: 200,- € vo vecnej forme 
František Karcol: 200,- € - nákup dreva 
Renáta Rácová: preplatenie obedov v priebehu 1 mesiaca počas pracovných dní. 
Poskytnúté príplatky opatrovateľskej službe – v rámci Národného projektu za mesiac január a 
jún vo výške 30300 Eur. 
Ohľadom pridelovania bytov – zanedbávajú povinnú školskú dochádzku Kevin K – 67hod, 
Kristián K - 66hod, Lukáš K. – 81hod – Šarlota B, Tatiana K. – odstúpené na políciu. 
Výberové konanie na TSP – nik sa neprihlásil, bolo zrušené.  
 
p. starosta informuje že s výberovým konaním na TSP bude obec pokračovať.  
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
žiadosť Jaroslava Kroščena , dátum narodenia:                   , bytom Sučany, Pri Váhu 9/3  a 
Alexandra Kroščena  dátum narodenia :                , bytom Sučany, Pri Váhu 9/3 o splátkový 
kalendár na uhradenie nedoplatku vyúčtovania nájmu a služieb spojených s nájmom za rok 
2023, ktorý je v výške 3 498,82 EUR s mesačnými splátkami vo výške 400,00 EUR 
 

 Hlasovanie z prítomných: 10 
 Za: 10 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard 

Koyš, Peter Krčula, Mgr. Veronika Dodeková, Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč, 
Miroslav Mihálik, Martin Giert) 

 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0  
 Nehlasoval: 0 

 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
poskytnutie jednorazových dávok v hmotnej núdzi a mimoriadnych dívok pre: 
Zuzana Hamzová (nar.           , bytom Jilemnického 40, Sučany) : 200,- € vo vecnej forme 
František Karcol   (nar.             , bytom Ďurka Langsfelda 188, Sučany) : 200,- € 
Renáta Rácová  (nar.             , bytom obec Sučany) :   preplatenie obedov v priebehu 1 
mesiaca počas pracovných dní. 
 

 Hlasovanie z prítomných: 10 
 Za: 10 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard 

Koyš, Peter Krčula, Mgr. Veronika Dodeková, Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč, 
Miroslav Mihálik, Martin Giert) 

 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0  
 Nehlasoval: 0 

 
Stavebná komisia: p. Ing. Peter Pohl informuje o žiadosti p. Peter Skokňa – pozemok na 
sídlisku Prefa – žiadosť bola prerokovaná – ak si urobí nový GP – vymení sa povodná 
s novou GP plánom. Komisia si to chce pozrieť a rozhodnúť správne  
Prerokovávanie – žiadosť nájomcov bytov na ul. Tehelná – 5 a 7 – kamery na parkovacie 
miesta – komisia neodporúča žiadosti vyhovieť.  
Zlý technický stav svetelnej križovatky – komisia berie na vedomie.  
Informácia ohľadom SAMARITÁN – začína robiť prístupové cesty – brie na vedomie.  
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
žiadosť nájomníkov obecných bytov na ulici Tehelná č.7 - Erika Pavlišová, Boris Pavliš, Jana 



Giba a Tehelná č.11 - Peter Tacel, Peter Potoč, Nikoleta Ondáková o zabezpečenie 
kamerového systému na parkovisku pri bytovkách z dôvodu poškodzovania automobilov. 
 

 Hlasovanie z prítomných: 10 
 Za: 2 (MUDr.. Richard Koyš, Peter Krčula) 
 Proti: 8 (Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, Ing. Peter Pohl, Mgr. Veronika Dodeková,               

Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč, Miroslav Mihálik, Martin Giert) 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 

 
Ekonomicko – legislatívna komisia: p. Mgr. Lenka Žuchová informuje, že san a komisii 
venovali aj bilboardom.  
Billbordy – doručená žiadosť o zmenu trvania doby pre Akcent billboard a.s. – na dobu 3 
rokov, bol podpísaný dodatok.  Odporúčajú vyhovieť 
Billboard firmy ARTON, s.r.o., na ihrisku – klient odmieta zmenu bilbordu, preto poslali 
žiadosť aby bol do 31.12.2024 – sponzorsky prispejú obci – na športové kluby.  
Oznámenie odstúpenie predsedu FO Tatran Sučany – nový výbor, spomenula že sa im darí 
Koncert Sučianskych rokových kapiel 700€ - súhlasia, p. starosta s p. Kubalom zatiaľ 
nerozprával. FO sa len tak prispieť nesmie, je to na dohode medzi obcou a usporiadateľmi. 
p. Laučeková – žiada zvážiť opravu múru na zbernom dvore – obec nieje vlastníkom -  p. 
starosta hovoril, že nástenku dáme do poriadku – opravíme ju.  
- lavička pri zelezničnej stanici – betónové lavičky  
Prvky pre väčšie deti na ihrisku – Slnečné Hrabiny 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
žiadosť spoločnosti ARTON, s.r.o., na predĺženie nájmu obecného pozemku parc.č.KN-C 
972/1, k.ú. Sučany. na umiestnenie 1 bilboardu do 31.12.2024, a to z dôvodu nesúhlasu 
klienta danej spoločnosti o zmenu umiestnenie reklamy na inom bilboarde 
 

 Hlasovanie z prítomných: 10 
 Za: 10 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard 

Koyš, Mgr. Veronika Dodeková, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč, 
Miroslav Mihálik, Martin Giert) 

 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0  
 Nehlasoval: 0 

 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
 
Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 10 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard 
Koyš, Mgr. Veronika Dodeková, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč, 
Miroslav Mihálik, Martin Giert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

11. Rôzne 
 
Diskusia: p. Ľubomír Kyselica, p. Mgr. Lenka Žuchová, p. Milan Cuna 
 



P. Kyselica opakovane kritizoval o zápisnice na web stránke, poprosil by o nápravu zápisníc 
z rokovanie OZ   
Zástavka na Štiavnickej ceste – nebol priestor vyčlenený – doriešiť túto vec.  
Obyvatelia bytového domu Tehelná – vysadené kríky – orezanie kríkov,  
hasiči žiadali pred akciou o kúpu nových nožnicových stanov a prekrytie podia – pokazená 
plachta.  
 
p. starosta informuje, že zástavky ktoré majú v správe SAD – doteraz neurobili nápravu a 
majú to v pripomienkach od obce. Je potrebné osadenie zástavky – do dnešnej doby nemajú 
ani osadenie zástavky ktoré už stoja.  
Dôjde k úprave kosodreviny. Pred akciou záchranari deťom p. starosta povedal hasičom, že 
ak je treba, aby kúpili nový stan. 
 
Mgr. Lenka Žuchová – zabudla z komisie – rokové koncerty, chcela by požiadať ak obec 
dáva dotáciu aby na plagáte bolo logo obce.  
Druhá vec, keď vychádza od Domu dobrého pastiera osadenie zrkadla – nedá sa.  
Chcela by upozorniť – stare info na web stránke u stavebného úradu.  
Už rok hovorí p. Belica a chcem požiadať komisiu na ochranu verejného poriadku aby si 
splnila povinnosť v zmysle ústavného zákona 357/2004 – o splnenie zákonných povinností – 
o ochrane verejného záujmu.  
 
Uznesenie Obecné zastupiteľstvo žiada komisiu na ochranu verejného záujmu na splnenie 
povinností zverejňovania v zmysle ústavného zákona č. 357/2004 
 

 Hlasovanie z prítomných: 10 
 Za: 9 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard 

Koyš, Mgr. Veronika Dodeková, Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč, Miroslav Mihálik, 
Martin Giert) 

 Proti: 0 
 Zdržal sa: 1 (Peter Krčula) 
 Nehlasoval: 0 

 
 
p. kontrolór – poslanec môže navrhnúť uznesenie  
 
p. Mgr. Lenka Žuchová sa informuje u p. starostu, či sa stretol s riaditeľom PREFA, ohľadom 
konania Obecného plesu v ich priestoroch. Čo sa týka zastupiteľstva, tak s tým nám vyjde v 
ústrety.  
Na komisii sme preberali takú vec, na ktorú nás upozornil p. Kontrolór a to takú, že za 10 
rokov uplny doba, kedy si môžu nájomcovia prednostne odkúpiť byt. Bude to na rozhodnutí 
obce aj cena aj predkupné právo – pokiaľ sa dovtedy nezmení zákon. P. starosta povedal, že 
10 rokov je dlhá doba a má to čas.  
Ako tam spomínala, celý ten systém a to ako to bude v Sučanoch fungovať je potrebné 
premyslieť a nastaviť dopredu, aby sme aspoň na časť komplikácií (ktoré isto s príchodom 
nového systému nastanú) boli pripravení. Spomenula to v okruhoch - infokampaň, možnosti 
separovania, bytovky a čierne skládky. Predpokladá, že s týmito vecami budú problémy a o 
tom sa aj bavili v júni a minimálne čiernych skládok a toho, že komunál bude všade inde len 
nie v nádobách na komunál, sa asi obávajú všetci. To, čo by chcela aby sa doriešilo, kým sa s 
tým od januára začne, je v tých 4 oblastiach toto:  
Infokampaň: vo forme letákov, aj plagátov. Letáky by smerovala priamo do schránok, 
plagáty na výlepné plochy, oboje na web a sociálne siete. Na webe sa dajú nájsť super 
informačné letáky k tomu, ako vážený zber bude fungovať, ako funguje financovanie 
odpadov v obci (aj toto by som na leták dala, aby to ľudia skúsili pochopiť a aj to v niektorej 
obci videla, ze to mali na tých letákoch), čo koľko stojí a ako a čo separovať (bude povinný aj 
ten zber šatstva už, čiže zase niečo nové) atď. ľuďom treba vysvetliť podstatu, že je to ich 



odpad, ktorí oni vyprodukujú a za ktorý sú zodpovední a že obec nemôže doplácať na niečo, 
čo oni súkromne vyprodukujú. čiže buď odpad nevyprodukujeme alebo to, čo 
vyprodukujú vyseparujú a keď nevyseparujú, tak zaplatia. Tiež by na kontajnery, ktoré sú na 
stojiskách polepila informácie a tom, čo tam patrí a čo nie (stále vidím v papieri obaly z 
vajec, tetrapaky a pod.). V rámci infokamapane by tiež spravila stretnutie s občanmi, na 
ktorom by sa vysvetlilo čo a ako a aj by sa prediskutovali ich otázky, možno by tiež niekto 
prišiel so zaujímavým návrhom ako niečo vylepšiť.  
Možnosti separovania: ak chceme od ľudí, aby viac separovali, musíme im dať možnosti 
separovať. v súčasnosti je znateľný nedostatok predovšetkým modrých papierových 
kontajnerov, čiže ak by bolo možné z obce kúpiť viac, bolo by fajn. Vie, že tieto veci idú cez 
tú spoločnosť zodpovednosti výrobcov, ale ak už oni nám nedajú väčšie kapacity, musíme si 
pomôcť sami. Aj preto, aby sme pri tých kontajneroch nemali neustále neporiadok a 
naskladané krabice okolo. Možnosť podľa nej je kúpiť obecné a tie si aj vyvážať alebo zvýšiť 
frekvenciu zberu modrých vriec od domov a toto potom komunikovať, aby ľudia začali viac 
zbierať do modrých vriec a menej nosiť do modrých kontajnerov. Ak sa bude vedieť, že za 
týždeň tie krabice odvezú vo vreci spred bránky, nebude mať taký problém to nechať v 
pivnici/garáži a nenosiť ku preplneným kontajnerom.  
Ďalší odpad, ktorý sa zle separuje je kuchynský odpad (nie to, čo môže ísť do kompostu, ale 
ten zvyšok. a aj to, že veľa ľudí kompostéry odmieta). Podľa zákona musíme zabezpečiť, aby 
mal občan dostupovú vzdialenosť k nádobe na tento odpad. to my nemáme a asi ani nie sme 
schopní v súčasnosti zabezpečiť. Minimálne by sme však mohli navýšiť počet týchto 
kontajnerov na stojiskách, kým nevymyslíme, čo s týmto odpadom a zákonom dalej.  Čo 
čítam správy, tak v mnohých samosprávach už pristupujú k tomu, že dávajú do domácností 
malú nádobku a pred dom veľkú (posledné správy narp. zo žiliny  
kontajnery na plasty a sklo myslím postačujú.  
Bytovky: je treba osloviť všetky bytovky, aby si spravili schôdze a dohodli sa, ako idú 
pokračovať s komunálom, či si nechajú spoločný kontajner alebo pôjdu spôsobom, že každá 
domácnosť bude mať svoju malú nádobu, ak na to majú priestor. Je to pre nich dosť zásadné, 
či sa dohodnú, že budú všetci separovať, aby sa tam potom nehádali. Vlastne tie, čo majú už 
teraz všetci svoju nádobu sa asi oslovovať nemusia, tí to asi ponechajú takto.  
čierne skládky: tohto sa asi obávajú všetci, no čierne skládky v lesoch a mimo obce asi 
nebudú až taký problém ako to, čo sa deje už teraz pri stojiskách na separovaný zber. A toho 
sa teda obáva najviac. Verí tomu, že kto netvoril čierne skládky v lese doteraz, tak s tým teraz 
nezačne. s čím ale začať môže je to, že komunál prihodí k plastom, papieru.....nemôže sa nám 
predsa stávať, že máme pri plastových kontajneroch pár týždňov postavenú vaničku zo 
sprchového kúta a pod. A ako vieme, už sa to deje a vďaka napr. M. Cunovi alebo hasičom, 
ktorí sa neštítili niektoré odpadky prehrabať, sa aj podarilo vinníkov odhaliť. Aby to ale 
nemuseli robiť, bola by za to, aby sa nainštalovali kamery ku každému stojisku (zvýšené 
financie budú, ale podľa nej sa toto oplatí). a keď sa pri stojisku nájde odpad, ktorý tam 
nepatrí alebo bude nesprávne umiestnený, treba vyvodzovať zodpovednosť a sankcionovať. 
Keď dáme párkrát pokutu, tak sa to rozšíri a už sa to v takej miere nebude diať. Plus keď si 
budú ľudia vedomovať, že tam tá kamera je. Len to bude treba zo začiatku využívať a za 
chvíľu sa to zabehne. Potom bude asi väčší problém očakávať o rok pri vyúčtovaní.  
Vyriešiť bude isto treba aj fungovanie zberného dvora. a asi ďalšie veci. Spomenula, že bude 
Bude rada, keď jej poslanci dajú spätnú väzbu a podarí sa im aspoň niečo doriešiť (najradšej 
by bola, keby všetko).  
 
p. starosta dodal, že sme v štádiu, kedy sme vysúťažili dodávateľa 24.9:2024 bude mať 
stretnutie s Brantnerom ohľadom technických vecí. Máme ešte čas, pripomienky môžeme 
zahrnúť, treba ich poriadne zvážiť, kamerový system – ponuku môžeme dať vypracovať, ale 
treba si uvedomiť, ako sa bude dať so záznamom pracovať. Diskusia tam určite bude, obec 
nastavuje systém tak, aby občan si zaplatil za to, čo vyhodí a aby ho to prinútili k separácií. 
Legislatívne nas to donúti tak, aby to bolo pred skládkovaním vytriedené, lebo z roka na rok 
to bude drahšie.  
 



P. Milan Cuna – čím viacej vyseparujem, tým menej zaplatím. Technická vec – zástavka pri 
GGB – pri base je zrekonštruovaná. Pri GGB – bude sa s tým niečo robiť?  
Pochvala – zrekonštruovaná pamätná izbaa Milana Hodžu v rámci Hodzových dní.  
Akcie pre deti, pretože vraj obec nič nerobí pre deti – Hry Milana Hodžu, Hodžove dní, výlet 
do rozprávkového lesa, Bibliland, Denný tábor katolíckeho kostola, Záchranári deťom, 
rybárske preteky. Všetkým zainteresovaným luďom ďakuje.  
 
p. starosta dodáva, že postupne sa budú všetky zástavky prerábať.  
 
p. prednostka, by chcela nadviazať na Lenku – infokampaň – treba ľudí informovať, všetko 
má svoju postupnosť, vyhlásili sme verejné obstarávanie -  prihlásili sa 2 uchádzači – dneska 
sme sa dozvedeli či bude povinnosť pred skládkovaním – teraz cenu vieme, budeme 
stanovovať preddavok, ľudia chcú vedieť výška preddavku čo to bude pre nich znamenať. 
Keď budeme mať preddavok, budeme komunikovať bližšie čo sa týka zberu aj s občanmi – 
treba optimalizovať výdavky obce, treba šetriť životné prostredie, - treba šetriť občanom 
peniaze. Včera bol zverejnený prvý príspevok s informáciami ktoré máme. Článok bude 
zverejnený aj vo zvestiach. V kalendári bude venovaný osobnitný list. Nádoby na kuchynský 
odpad – zváženie od obyvateľov -  optimalizácia nákladov. Zmeniť myslenie ľudí je 
namáhavé a nebude to hneď v prom kroku. 
Vyzbierame cca 1000 ton komunálneho odpadu ročne, z toho je 50 ton kuchynský odpad. 
Každé kilo sa ráta. Poplatky máme vysúťažené na 3 roky.  
Ceny za vážený zber a nevážený zber môžeme porovnať až Vrútky vysúťažia dodávateľa. Čo 
sa týka plienok – to je vec socialnej pomoci obce – obyvateľom, najmenším a hlavne starším. 
Treba nájsť správnu formu. Pôjdeme buď cestou samostatným kontajnerom prípadne 
administratívne – úľava alebo osobitný príspevok a za akých podmienok. Aby to bolo cielené 
a aby to nezaťažilo obecný úrad prípadne referentov čo sa týka poplatkovania.  
Na kamerový systém si môžeme dať urobiť ponuku.  
 
P. Žuchová hovorí, že občanom treba hovoriť, že ak chcem im dať kýbliki na kuchynský 
odpad, treba im aj povedať, že bude poplatok vyšší.  
 
P. starosta nevylúčil námatkové kontroly pred zavedením váženého množstvového zberu a 
posvietenie si hlavne na ľudí, ktorí to najviac komentujú.  
 
P. Kováč nadväzuje na Lenku, že má pravdu ale zabúda sa na zberný dvor, máme veľké 
medzery, nemáme váhu – nedali sme nikdy zvážiť auto. p. starosta hovorí, že ak chceme 
váhu, musíme mať priestor.  Doteraz nám zmluva neumožňovala vážiť auto, doteraz 
vysúťaženej zmluve sme oprávnený od tejto zmluvy kontrolovať každé jedno auto. 
Systém váženia prívesných vozíkov a vedierko sme konzultovali s p. Slobodníkom, 
predložíme návrh na dalších komisiách. Na zbernom dvore niesú priestorové možnosti na to, 
mať tam Váhu. 
P. prednostka hovorí, že pri váženom množstvovom zbere je väčší prehľad vyvezeného 
odpadu.  
 
P. Kováč informuje o výročí Ď. Langfelda – či by nebolo dobré opraviť fasádu pred týmto 
výročím – 16.10.2024.  
 
P. prednostka dodáva, že k Ď. Langsfeld má budúci rok 200 výročie narodenia – aj v 
kalendári je mu venovaný osobitný priestor – máme tam určité investície aj s parkom oproti 
domu Ď. Langfelsda. V spolupráci s mestom Kremnica si uctíme pamiatku – inscenácia hry.  
 
p. Cuna upozorňuje aby sme sa nerozprávali o veciach, ako má ten občan obísť stojiská, kde 
to môže vyhodiť, keď to nebude môcť vyhodiť tam. Je to návod pre nich.  
 



p. Mgr. Lenka Žuchová faktickou poznámkou informuje, že pri chatovej oblasti Biele Brehy 
a Jarolím ostáva paušálny poplatok.  
 
P. starosta uzatvára diskusie a pozýva poslancov na vysvetenie Hodžovho domu v termíne 
6.10.2024 – pozrieť si celý vynovený priestor.  
 

12. Interpelácie  
Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
 

13. Záver  
p. starosta poďakoval prítomným poslancom za účasť a prerokovanie problematiky chodu 
obce a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 

 
 
 

  
 
 
 
 
      .......................................................... 

      Barbora Obžutová 
         zapisovateľka  

 
 
 
 

                      ...................................................   …………………………………… 
Mgr. Veronika Dodeková     MUDr. Richard Koyš  
          overovateľ              overovateľ 
 

 
 
 

 
      ...........................................................   ...................................................  

      Mgr. Eva Belicová         Martin Rybár                 
       Prenostka OcÚ              starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 

Prezenčná listina 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany 

konaného dňa 17.09.2024 v sále Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 

 

 

 
Funkcionári OcÚ: 
1. Martin Rybár    - starosta obce 
2. Mgr. Eva Belicová   -   prednostka obecného úradu 
3. Mgr. Radoslav Olašák  - hlavný kontrolór obce 

 
Poslanci:  
4. JUDr. Mgr. Peter Belica  -   ospravedlnený 
5. Milan Cuna                                       
6. Mgr. Veronika Dodeková 
7. Martin Giert 
8. MUDr. Richard Koyš 
9. Mgr. Róbert Kováč                           
10. Peter Krčula 
11. Ľubomír Kyselica 
12. Miroslav Mihálik 
13. Ing. Peter Pohl 
14. Mgr. Lenka Žuchová 

 
 
 

Ostatní prítomní: 
Barbora Obžutová     - zapisovateľka 

 

Hostia: 
 - viď prezenčná listina 

 


